
Szkoła Podstawowa nr 38
im. Bractwa Kurkowego
ul. Fr. Nullo 23
31-543 Kraków

PROTOKÓŁ NR 1
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 38 w Krakowie

z dnia 26 września 2023 r.

Zebranie rozpoczął Pan Tomasz Poziemski – ubiegłoroczny Przewodniczący

Rady Rodziców.

Po oficjalnym powitaniu wszystkich obecnych, przedstawiono sprawozdanie

podsumowujące działalność Rady Rodziców w roku szkolnym 2022/2023, oraz

rozliczenie finansowe Rady Rodziców za rok szkolny 2022/2023 (przygotowane

przez ubiegłoroczną Skarbnik Magdalenę Machetę-Wodecką).

W drugiej części spotkania uczestniczyła delegacja Dyrekcji szkoły: pani Dyrektor

Marzena Ślęzak, Pani Wicedyrektor Marta Płatek oraz Pani Wicedyrektor Agnieszka

Kaniecka. Dyrekcja wraz z Radą Rodziców podjęły dyskusję na następujące tematy:

● Prośby formalne

Dyrekcja zwróciła się z prośbą do Rady Rodziców o:

o uchwalenie programu profilaktyczno-wychowawczego na rok

2023/2024;

o zaopiniowanie zestawu podręczników na rok 2023/2024;

o zaopiniowanie wybranych przez uczniów dyscyplin sportowych do

uprawiania podczas 4. godziny wychowania fizycznego;

o zaopiniowanie ustalonych dni wolnych od godzin

dydaktyczno-wychowawczych: 13 października 2023, 29-30 kwietnia

2024, 2 maja 2024, 14-16 maja 2024, 31 maja 2024.

● Finanse szkolne

Świetlica:

Ponieważ dotychczasowa forma zbierania składek na świetlicę (wpłaty

rodziców bezpośrednio na konto świetlicy) okazałą się niezbyt skuteczna

(pomimo zadeklarowanych ~300 dzieci uczęszczających na świetlicę, wpływy

z tytułu składek były mizerne, co bezpośrednio przekłada się na brak



możliwości uzupełniania wyposażenia świetlicy), wobec czego Dyrekcja

zwróciła się z prośbą o rozważanie zmiany tej formy.

Pielęgniarka:

W bieżącym roku szkolnym koniecznym jest podniesienie o 10 zł składki na

dodatkową opiekę medyczną (w dni kiedy nie ma opieki ustawowej).

● Komers

Dyrekcja zwróciła się z prośbą o rozpoznanie w klasach 8-mych, czy są

zainteresowane organizacją Komersu w szkole.

● Laptopy dla 4-klasistów

W celu otrzymania laptopów rodzice będą musieli zawrzeć jeden z 2ch

rodzajów umów - przejęcia laptopa na własność (sugerowana przez Dyrekcję

jako najmniej kłopotliwa z punktu widzenia szkoły), bądź użyczenia.

● Wyniki egzaminów

Przedstawiono wyniki tegorocznych egzaminów 8-klasisty, Sp.38

konsekwentnie utrzymała 9. stanin:

- j. polski 79% (75% średnia w Krakowie)

- matematyka 79% (70% średnia w Krakowie)

- j. angielski 87%

Po krótkim omówieniu powyższych tematów przez Dyrekcję, poruszono tematy

zgłoszone przez przedstawicieli klas. Poniżej zebrano wszystkie wspomniane

kwestie.

Czy jest możliwość wydzielenia na Świetlicy kącika do odrabiania lekcji?

Dyrekcja przedyskutuje temat z obsadą Świetlicy, wydaje się to być możliwe do

zrealizowania.

Jakie są zasady wolontariatu w tym roku?

Wychowawcy starszych klas zostaną poproszeni o zapoznanie się z regulaminem

i wytłumaczenie tych zasad rodzicom swoich klas. Co do zasady, dla uczniów klas

5-8 wystarczy 1 zaświadczenie od podmiotów zewnętrznych z uczestnictwa w

wolontariacie (bez konieczności udokumentowania ilości godzin poświęconych na

wolontariat), bądź w/g zasad wolontariatu w szkole (które jednak wymagają



udokumentowania określonej ilości godzin poświęconych na wolontariat).

Jakiego rodzaju charakter ma współpraca Szkoły z SAWG? Czy pracownicy

SAWG mają dostęp do ocen uczniów i czy uczestniczą w Radzie Pedagogicznej?

SAWG nie będzie w tym roku prowadził zajęć na świetlicy. Pracownicy SAWG nie

biorą udziału w Radzie Pedagogicznej, ani nie mają dostępu do ocen uczniów.

Pracownicy SAWG mieli wstęp do szkoły, żeby odbierać dzieci ze świetlicy i

prowadzić na zajęcia dodatkowe w SAWG, ew. w związku z oprawą muzyczną

wydarzeń szkolnych. Oprawa muzyczna oraz zajęcia na świetlicy były wykonywane

pro publico bono.

Czy w tym roku chór będzie prowadził działalność?

Są w planie 2h chóru tygodniowo, nowa nauczycielka muzyki jest już w trakcie

organizacji tej inicjatywy.

Czy przejście między szkołą a KSOS może zostać otwarte dla dzieci?

Szkoła nie może tych drzwi zostawić otwartych bo jest to przejście do innej

instytucji, zatem mogłoby się odbywać jedynie pod opieką nauczyciela, a szkoła nie

ma możliwości zapewnić tej opieki przez cały czas.

Czy dzieci mogą na lekcji wyjść do toalety / dokończyć jedzenie i picie?

Na lekcji nie ma czasu na dokończenie kanapek, przerwy są na tyle długie, że

dzieci mogą swobodnie zjeść śniadanie w ich trakcie. Niemniej, ostateczna decyzja w

tej kwestii zależy od nauczyciela. Odnośnie problemu z zajętymi na przerwie

ubikacjami, dzieci mogą w takiej sytuacji podejść do nauczyciela dyżurującego i

poprosić o pomoc.

Po przedyskutowaniu wyżej wymienionych spraw, Dyrekcja opuściła zebranie.

Następnie, zgodnie ze statutem Rady Rodziców, zarządzono wybór nowego

Prezydium na rok 2023/2024. Do komisji skrutacyjnej zgłosiły się następujące osoby:

● Pan Tomasz Poziemski

Do grona Prezydium zgłoszono następujące kandydatury:

● na Przewodniczącą Rady Rodziców: Pani Małgorzata Ciemięga;

● na Zastępcę Przewodniczącego Rady Rodziców: Pan Krzysztof Pietraszewski;



● na Skarbnika Rady Rodziców: Pan Jakub Pałka;

● na Sekretarza Rady Rodziców: Pan Rafał Kępa;

● na Członka Rady Rodziców: Pani Iwona Malost.

Głosowanie na skład Prezydium w zaproponowanym składzie odbyło się w sposób

jawny - ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Skład Prezydium Rady

Rodziców został ustanowiony uchwałą nr 1/09/2023.

Uchwałą 2/09/2023 udzielono absolutorium poprzedniemu Prezydium Rady

Rodziców

- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 3/09/2023 powołano Panią Iwonę Malost oraz Pana Krystiana

Twardowskiego na członków Komisji Żywieniowej oraz Komisji Świetlicowej

- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 4/09/2023 pozytywnie zaopiniowano przedstawiony przez Dyrekcję

program profilaktyczno - wychowawczy na rok 2023/2024

- ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1.

Uchwałą 5/09/2023 pozytywnie zaopiniowano przedstawiony przez Dyrekcję

zestaw podręczników na rok szkolny 2023/2024.

- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 6/09/2023 pozytywnie zaopiniowano listę dyscyplin sportowych

wybranych przez uczniów do uprawiania podczas dodatkowych 4. godziny

wychowania-fizycznego.

- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 7/09/2023 przyjęto przedstawiony przez Dyrekcję plan dni wolnych

od zajęć dydaktyczno-wychowawczych w roku szkolnym 2023/2024.

- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 8/09/2023 przyjęto zwiększenie opłaty na dodatkową opiekę

pielęgniarską do kwoty 40 zł / rok (od dziecka).



- ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

W tym momencie zebrania musiała opuścić jedna z osób uprawnionych do

głosowania.

Uchwałą 9/09/2023 przyjęto wysokość, sposób i termin zbierania pozostałych

składek na rok 2023/2024:

- Świetlica - 10 zł / m-c lub 90 zł / rok (od dziecka, tylko dla uczęszczających na

świetlicę), od tej pory wpłaty zbierać mają skarbnicy poszczególnych klas i przesyłać

je (opisane) do skarbnika Rady Rodziców, wraz z pozostałymi składkami;

- Rada Rodziców - 50 zł / rok (od dziecka);

- Ksero - 20 zł / rok (od dziecka);

- Chór - 30 zł / rok (od dziecka, tylko dla uczęszczających na chór);

- Termin do którego składki powinny się znaleźć na rachunku Rady Rodziców na

dzień 31 października 2023;

- ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Na koniec ustalono termin kolejnego zebrania na wtorek, 7. listopada 2023 o godz.

18:00.

Na tym zakończono zebranie Rady Rodziców.

Protokół sporządził

Rafał Kępa

Sekretarz RR


